

NUREOX Grain 开启您的健康生活活动 – 条件与条规

NUREOX Grain Healthy Lifestyle Campaign Terms & Conditions

1. 这项活动仅限于 18 岁或以上的马来西亚居民参与。

The contest is open to all Malaysian residents, aged 18 years and above at the time of the entry.

2. 每位参与者只允许参加一次，多次投选是不被允许。

Participants are only allowed to participate once; many entries are not allowed

3. 参与者必须使用其合法名称投选。公司保留绝对的权力取消任何使用多个户口的参与者资格，并要求他们返回他们可能获得的任何奖品的权利。

Participants must enter campaign using their legal names. We reserve the right to disqualify any Participant who uses multiple names and to require them to return the prize they may have won.

4. 获奖者必须在领取传承自动搅拌杯时提供身份证明（NRIC）以进行验证。

Winners are required to submit / present their Identity Certificate (NRIC) during collection of the RL Self-Stir Shaker for verification purposes.

5. 如所提交的参赛作品不完整，比赛资格将会被取消。

All incomplete submissions will also be automatically disqualified.

6. 贴文内所标签的朋友不可包括传承国际的内部员工。

Participants are not allowed to tag the internal staffs of Return Legacy.

7. 在活动时间结束后，所提交的投选作品将不会被接受。

All valid entries must be received after the opening time and before the closing time. Entries that are submitted before the opening time and after the closing time will not be entered in the campaign.

8. 获奖者名称将于 2017 年 11 月 14 日在传承国际官方面子书公布，所有获奖者将于 2017 年 11 月 14 日通过面子书个人信息获得通知。

Name of the Winners will be announced and published on Return Legacy's official Facebook page on 14th November 2017 and all winners will be notified via Facebook personal message (PM) on 14th November 2017.

9. 如果获奖者在通知日起 3 日内无法联系或不回覆通知，传承国际将保留自行决定撤回传承自动搅拌杯的权利，并将传承自动搅拌杯授予随后的获奖者。

In the event the winners cannot be contacted or does not respond to the notification within 3 days from the date of notification, Return Legacy reserves the right at its absolute discretion to withdraw the RL Self-Stirring Mug entitlement and award the RL Self-Stirring Mug to subsequent winner.

10. 如果传承自动搅拌杯获奖者于传承国际面子书页面信息发布后的三十（30）天内仍然无人认领，传承国际将保留自行决定撤回传承自动搅拌杯的权利。

If the RL Self-Stirring Mug remains unclaimed for thirty (30) days after the publication of the Winners' details on the Return Legacy 's Facebook page, it will be forfeited without any liability on the part of Return Legacy to any person.

11. 传承国际保留绝对的权力举报/删除冒犯性帖子的权利，其中包括那些包含性或暴力内容，裸露，歧视或仇恨的言语或图像和任何其他材料。所有帖子将被立即取消参与资格。公司保留绝对的权利对有关帖子采取法律行动，恕不另行通知。

Return Legacy reserves the right to report/delete offensive posts which include those contain sexual or violent content, nudity, language or imagery that is discriminatory or hateful and any other material which is deemed offensive at Return Legacy's discretion. All offensive entries will be immediately disqualified from the campaign and the company reserves the right to take legal action on the offensive post without any prior notice.

12. 所有关于任何比赛和/或赎回奖品的决定都是本公司的最终结果。本公司有权不与第三者或任何人进行讨论，通信或更改比赛结果。

All our decisions relating to any Competition and/or redemption of the prizes are final. No discussions or correspondence with entrants or any other person will be entered into.

13. 传承国际保留绝对的权力更改规则和条例; 对所有事项作出最终决定的权利，以及随时更改，修改和/或重新安排部分或所有活动规则和规定的权利，恕不另行通知。

Return Legacy reserves the right to make any final decisions on all matters not covered by these rules and regulations, as well as the right to change, alter, and/or rearrange parts or all of these competition rules and regulations at any time without any prior notice.